
Sdružení přátel Gymnázia Přerov,z.s.                 Gymnázium Jakuba Škody, Komenského 29 

 

 

Zápis ze zasedání rady SPGP ze dne 6.října 2022. 

 

Přítomni: I.a paní Ryšavá,Dis, I.b Ing. Lesáková, II.a Mgr.Hausnerová, III.a paní Židlíková, 

IV.b Ing. Zámorská, V.a Mgr. Holubářová, V.b Mgr. Vavříková, VI.a Ing. Gala, VII.a Mgr. 

Kouba, VIII.a paní Zavadilová,VIII.b Ing. Hlavinka, 1.A paní Škopová, 2.A paní 

Masaříková,3.A paní Hermanová, 3.B Ing. Vymětalová, 3.A paní Hrabalová,  

 

Zástupci školy- Mgr. Raška- ředitel 

 

Omluveni: II.b Ing. Tobolík, IV.a paní Růžičková, 1.B paní Holáňová, 2.B paní Rafi 

 

 

Program zasedání 

 

1. Přivítání zástupců  tříd prvních ročníků 

 

2. Přehled čerpání rozpočtu SPGP v uplynulém období 2021-22 

 

3. Zpráva o hospodaření spolku za uplynulý školní rok 2021-22 

 

4. Schválení akcí a rozpočtu na školní rok 2022-23 

 

 5. Různé  

 

Ad 1/  Přivítání zástupců tříd prvních ročníků 

 

Zástupkyní I.a je paní Adriana Ryšavá,Dis, I.b Ing. Kamila Lesáková, 1.A paní Petra 

Škopová, 1.B paní Jana Holáňová. 

 

 

Ad2/ Přehled čerpání rozpočtu SPGP v uplynulém období 2021-2022 

 

Zástupci Rady SPGP obdrželi přehlednou tabulku ohledně čerpání rozpočtu. Rozpočet na 

školní rok 2021-22 byl schválen ve výši 352 900 Kč. K 31.8. 2022 byl čerpán ve výši 241 042 

Kč. (viz. v příloze zpráva o hospodaření) 

 

Ad 3/ Zpráva o hospodaření spolku za uplynulý školní rok 2021-22 

 

Stav bankovního účtu ke konci účetního období k 31.8.2022 byl ve výši 323 046,70Kč, stav 

v pokladně 620 Kč. Vybráno bylo v minulém roce 180 800 Kč (příspěvek 300 Kč/žák). 

Zpráva o hospodaření spolku byla schválena jednomyslně. 

 

 

 

 

 

 



Ad 4/ Schválení akcí a rozpočtu na školní rok 2022-23 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Okruh akcí Schváleno 

  1/9/22- 31/8/23 

směs akcí Studentský senát  7 000 

Škola-bezpečné místo  3 000 

pěvecký sbor 7 000 

JČ zájezd divadlo 12 000 

debatní liga  20 000 

fyzika - exkurze + přednáška 21 000 

chemie - exkurze,jízdné 30 000 

biologie exkurze 31 600 

exkurze dějepis,jízdné 22 200 

NJ exkurze  19 000 

exkurze Společenské vědy 22 000 

RJ  exkurze 8 600 

Vytvarná výchova-exkurze 10 000 

JČ jízdné 1 000 

FJ-jízdné 4 000 

fyzika - jízdné, soustředění 3 600 

matematika - jízdné 8 000 

SOČ jízdné  1 000 

Informatika-jízdné 15 000 

sport.akce, odměny 10 000 

fyzika - soutěže odměny 5 600 

chemie - soutěže odměny 3 600 

matematika - odměny 4 000 

soutěže biologie (+ klokan) 5 900 

soutěže dějepis 1 000 

soutěže zeměpis, jízdné 11 000 

soutěže JČ 2 400 

soutěže AJ, jízdné 3 000 

soutěže NJ 2 400 

soutěže RJ 2 700 

soutěže FJ 2 700 

soutěž SOČ 1 000 

sport.soutěže - startovné,jízdné 25 000 

seznamovací tábor 10 000 

školení zdravotníků PP 1 000 

Nadační fond Jakuba Škody 5 000 

Logická olympiáda-jízdné 5 000 

P 4.0-exkurze 3 000 

Špan. jazyk 10 000 

AJ-exkurze, jízdné 22 000 

rezerva 5 000 

celkem 387 300 



Rada SPGP schválila výše uvedené akce a rozpočet SPGP 2022-23. Bylo vybráno 174 300 

Kč. Celkový rozpočet 2022-23 ve výši 387 300 Kč byl schválen jednomyslně.  

 

 

 

Ad 5/ Různé 

 

Ing. Tobolík, II.b 

 

Dotaz ohledně vybavení některých starších učeben, zda by šly nahradit staré mazací tabule na 

křídu za modernější, bílé, na fixy. Je to v plánu nějak plošně nebo je to součástí nějaké 

celkové koncepce?  

 

Mgr. Jan Raška, ředitel 

 

Typ tabule je ponechán na konkrétním vyučujícím. Někomu vyhovuje tabule na křídy, jiný 

preferuje fixové tabule. V současné době je problém s provozními výdaji, do konce prosince 

finance nejsou a pak se uvidí. 

 

 

Ing. Lesáková, I.b 

 

Dotaz k dlouhodobé absenci učitelky pro anglický jazyk. 

 

Mgr. Jan Raška, ředitel 

 

O dlouhodobé absenci ví, řeší se adekvátní náhrada. Od příštího týdne by měl být stálý 

vyučující 

 

Dále byly vzneseny k dotazy k topení. Ředitel školy odpověděl, že zatím se netopilo. Je 

nutno, aby žáci přizpůsobovali stav oblečení aktuálnímu ročnímu období. Škola má 

prostředky k zajištění energií. Určitě nedojde k tomu, že by žáci mrzli. 

 

Závěrem ředitel školy podal informace k přípravě lyžařských kurzů. V současné chvíli se 

jedná o cenách za ubytování. Je problém od ubytovatelů stanovit pevné ceny. 

 

 

 

V Přerově 10.10.2022                                      Ing.  Pavel Gala v.r. 

                                                                          Předseda SPGP       

 

 

Příloha: Zpráva o hospodaření spolku 2021-2022                                                                  

                                                                                                                                                                                      

 


